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Hei kjære miljøvern departement. 
 
Jeg er kjempeglad for at dere endelig har bestemt dere for at forbudet mot vannscooter-båter skal 
oppheves, men hva i all verden for en begrensing er det dere har foreslått? 

Dette er jo en båt på lik linje med andre båter, med plass til 2-3 pers pluss bagasje, og de nyere typene 
vannscootere bråker mindre, forurenser mindre og har generellt mindre påvirkning på miljøet enn hva 
eldre type båter har.  
 
Kjempe flott at dere setter krav til at jetskibåten skal være CE merket, dette gjør det lettere å sørge for 
at det blir begrensinger av nettopp det dere hinter til om miljøskading, men hvor er kravet til CE merking 
av de eldre båtene? 
 
Velger å tro at dette faktisk bryter med Eøs lovverket som dere tilslutt har bøyd dere for, en slik 
begrensing gjør jo i praksis allikevel bruken av vannscootere umulig, og jeg føler dere prøver å lure 
befolkningen til å tro at dere har gjort noe i det hele tatt. 
 
Hilsen  
 
Kristian  


